

## **Offsite Ultrasound Services – Multiple Locations**

**21401-27-4502247**

### **Questions and Answers - English**

1. An inquiry regarding insurance requirements as the work is to be done at supplier site, they were unclear if additional insurance forms were to be put in place through their insurance company. As laid out in the solicitation, the potential bidder was advised that provided their business insurance covers the requirements in the solicitation, their regular general liability and malpractice insurance should apply. Insurance documents are required by the Project Authority after contract award and prior to commencing work.
2. An inquiry regarding adding a clause into the Basis of Payment regarding cancellation timeframe (under 24hours before appointment) and associated fees. The supplier was advised that the Contracting Authority would take this to the Project Authority for review and adjustment to the solicitation if deemed necessary. If the Project Authority approves this request, there will be a contract extension.

### **Questions et réponses - français**

1. Une demande relative aux exigences en matière d'assurances étant donné que le travail se fera sur le site du fournisseur. Il n'était pas clair si des formulaires d'assurance supplémentaires devaient être mis en place par l'entremise de leur compagnie d'assurance. Tel qu'il est décrit dans la demande de soumissions, le soumissionnaire éventuel a été informé que, à condition que son assurance commerciale respecte toutes les exigences de l'invitation, son assurance de responsabilité civile générale de même que son assurance contre la faute professionnelle devraient s'appliquer. Les documents d'assurance sont exigés par le chargé de projet après l'attribution du contrat et avant le début des travaux.
2. Une demande concernant l'insertion d'une clause dans la base de paiement ayant trait au délai d'annulation (moins de 24 heures avant la nomination) et aux frais connexes. Le fournisseur a été informé que l'autorité contractante transmettrait cette information au chargé de projet pour examen et ajustement à l'invitation si cela était jugé nécessaire. Si le chargé de projet approuve cette demande, le contrat sera prolongé.